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 Pani 
 Małgorzata Zarębska 
 Radna Rady Miejskiej  
 w Bielsku-Białej 
  
 
odpowiedź na interpelację nr RM.0003.288.2023. z 19 czerwca 2023 roku 

 

 Informuję, że podjęta przeze mnie decyzja o wprowadzeniu przerwy  

w działaniu oświetlenia ulicznego została podyktowana względami ekonomicznymi,  

lecz została poprzedzona szczegółowymi analizami sytuacji, jakie mogą wystąpić  

po wyłączeniu oświetlenia. 

 Dla zabezpieczenia pieszych jak i użytkowników pojazdów mechanicznych, 

podjęto starania, aby newralgiczne przejścia dla pieszych były oświetlone przez całą 

noc. 

 Dodatkowo wykonano nowe programowanie sygnalizacji świetlnej na przejściach  

dla pieszych, aby były czynne w godzinach nocnych (wcześniej działały tylko jako 

światła pulsacyjne). 

  Rozumiem Pani zaniepokojenie, lecz sygnały od mieszkańców jakie docierają  

do mnie wskazują na duże poparcie takiego rozwiązania, generującego poważne 

oszczędności. 

 Z uzyskanych przez nas informacji wynika, że zdecydowana większość gmin 

naszego regionu wprowadziła przerwę  nocną w działaniu oświetlenia ulicznego. 

  

         Z up. PREZYDENTA MIASTA 

 

                   Piotr Kucia 
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